

SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2016-2017)

17 March 2017

Dear Parents,

Circular No. 33 **Special Learning Activities & Test Block Arrangements for S1 to S5**

Our school premises will be designated as examination centres for HKDSE on **7, 8 and 10 April 2017**. **Students will have some special learning activities on those days.** Details are as follows:

Date	Level	Activities	Time	Venue	Remarks
7/4/2017 (Friday)	Some S3 & S4 students	PISA Trial Test	1 pm – 5:30 pm	Computer Rooms	Students should NOT come back to school unless otherwise stated.
10/4/2017 (Monday)	S1	IH Project Presentation	9 am – 11 am	Tuck Shop	
	Some S2 students	Hakka Food Making Workshop	10 am -12:30 pm	Home Economics Room	
	S3	Taster Class of Senior Secondary Subjects	8:15 am – 12:30 pm	Classrooms on 2/F	
	S4 & S5	Career Day	9:30 am – 12:30 pm	Classrooms on 1/F	

S2 classes will have V-Power on April 7, 8 and 10 respectively. Please refer to the details provided by class teachers.

*** Students should arrive at school 15 minutes before the activities start to take roll call.**

S1 to S5 students will sit for tests starting from 3 April 2017 (Appendix 1). The tests will be conducted in the morning and students do not need to attend classes in the afternoon. S4 and S5 students will sit for tests for elective subjects during lessons or after school. If the EDB announces suspension of classes, the tests concerned will be postponed and the following tests will proceed as scheduled. In case of absence due to sickness, students must submit a parent's letter with medical certificate to class teachers.

Yours faithfully,

Chim Yin Chu (Ms)
Principal

✂

Reply Slip **Circular No. 33 (2016-2017)** **Special Learning Activities & Test Block Arrangements for S1 to S5**

Name : _____ Class: _____()

Dear Ms. Chim,

Thank you for notifying me of Special Learning Activities & Test Block Arrangements.

Yours sincerely,

Signature of Parent

順利天主教中學
學校通告 33 (2016-2017)
中一至中五特別學習活動及測驗安排

敬啟者：

香港考試及評核局將於 4 月 7 日、8 日及 10 日借用學校作中學文憑考試試場，當日學生毋須上課，惟須上學參加學校安排的特別學習活動。詳情如下：

日期	年級	活動	時間	地點	備註
7/4/2017 (星期五)	部分中三及 中四學生	國際學生能力評估 計劃試驗測試	下午 1:00 - 5:30	電腦室	學生只須 參加已安 排的活 動， 其他日子 不可回 校。
10/4/2017 (星期一)	中一	綜合人文學科滙報	上午 9:00 - 11:00	小食部	
	部分中二 學生	客家茶果和 飲食文化工作坊	上午 10:00 - 下午 12:30	家政室	
	中三	高中學科體驗課	上午 8:15 - 下午 12:30	二樓班房	
	中四及中五	職業生涯日	上午 9:30 - 下午 12:30	一樓班房	

中二級學生將分別於 4 月 7 日、8 日及 10 日進行 V-Power 義工服務，請參閱班主任提供的詳細資料。
*學生需於活動開始前 15 分鐘返抵學校點名

另外，下學期測驗將於 4 月 3 日開始，測驗安排見附表一。部份中四至中五的選修科測驗將於上課期間或在放學後進行。如測驗當日遇上教育局宣佈停課，受影響之科目將另行安排測驗時間，其他科目依原定時間舉行。另學生因病缺席測驗，必須呈交家長簽署之告假信及註冊醫生證明。敬請 台端督促 貴子弟加緊溫習功課為荷。

此致
貴家長

順利天主教中學校

詹燕珠謹啟

二零一七年三月十七日

-----✂-----

回 條
學校通告 33 (2016- 2017)
中一至中五特別學習活動及測驗安排

姓名：_____ 班別：_____ ()

敬覆者：貴校上述來函有關特別學習活動及及中一至中五測驗安排已悉。

此覆
順利天主教中學詹校長

二零一七年三月 日

家長/監護人簽署：_____